
Z A P I S N I K 
 
 
s 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 13. listopada 2021. godine u 
velikoj vijećnici u Belom Manastiru, zgradi P+8, Imre Nagya 2, na I. katu s početkom u 13,00 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Anka Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran 
Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran, Marko Bogatić, 
Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas, Aleksandra Dvornić i Dejan Jeličić. 
 
NENAZOČAN ČLAN GRADSKOG VIJEĆA: Mia Šipek. 
 
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Goran Hes, zamjenik gradonačelnika Grada Belog Manastira, Damir Paulić, direktor 
trgovačkog društva Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir, Krunoslav Rob, direktor trgovačkog društva 
Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir, Anja Gorup Ivanović, likvidator trgovačkog društva Poduzetnički 
centar Beli Manastir d.o.o. u likvidaciji, Zlata Maršić, direktorica trgovačkog društva Radio Baranja d.o.o 
Beli Manastir, Marijan Peran, direktor trgovačkog društva Stanouprava d.o.o. Beli Manastir, Željka 
Bagarić Dumančić, predstavnik Turističke zajednice Baranje, Sonja Veseli, Laura Blagus Tenjeri, 
Andreja Kovač, Mladen Vargek, Petar Tokić, Ivana Radmanić, Sajonara Findžanović i predstavnici 
sredstava javnog informiranja.  
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Igor Pavelić pozdravlja sve nazočne i traži da se prozivanjem 
gradskih vijećnika utvrdi nazočnost istih, te nakon izvršene prozivke predsjednik Gradskog vijeća 
utvrđuje da je nazočno 14 od 15 gradskih vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina 
potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik s 2. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Belog Manastira održane dana 28. srpnja 2021. godine, te budući da nema, konstatira da je isti 
jednoglasno usvojen.   
 Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Prisega zamjenika gradonačelnika Grada Belog Manastira 
3. Razmatranje izvješća o radu i financijskom poslovanju u 2020. godini: 

− Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir 

− Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir 

− Poduzetnički centar Beli Manastir d.o.o. u likvidaciji 

− Radio Baranja d.o.o. Beli Manastir 

− Stanouprava d.o.o. Beli Manastir 

− Turistička zajednica Baranje 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća trgovačkog društva Baranjski vodovod d.o.o. Beli 

Manastir o naplaćenim i utrošenim sredstvima naknade za razvoj u razdoblju siječanj-lipanj 
2021. godine  

5. Prijedlog Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Belog 
Manastira za razdoblje od 01.01. do 30.06.2021. godine 

6. Prijedlog  
a) Odluke o drugim izmjenama i dopunama Odluke o Proračunu i izvršenju Proračuna Grada 

Belog Manastira za 2021. godinu sa projekcijom za 2022. i 2023. godinu  
b) Izmjena Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Belog Manastira 

za 2021. godinu 
c) Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2021. godinu za područje 

Grada Belog Manastira 
7. Prijedlog Odluke o II. izmjenama Odluke o gradskim porezima Grada Belog Manastira  
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8. Prijedlog Programa poticanja razvoja malog gospodarstva na području Grada Belog Manastira 
u 2021. godini  

9. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Belog Manastira u 2021. godini 
10. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Grada Belog Manastira  
11. Prijedlog Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 
12. Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog vijeća Centra za kulturu Grada Belog Manastira  
13. Prijedlog Zaključka o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Belog Manastira za 

2022. godinu 
 
Predsjednik postavlja pitanje ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, te obzirom da 

se nitko nije javio za riječ, daje na glasovanje dnevni red. 
Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" predloženi dnevni 

red, te konstatira da je isti jednoglasno usvojen i prešlo se na razmatranje točaka po usvojenom 
dnevnom redu. 

 
 
TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  

 
Aleksandar Momčilović postavlja pitanje u svezi donošenja strategije razvoja Grada Belog 

Manastira, te iznosi prijedlog da se sjednice Gradskog vijeća prenose live stream.  
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje, te se očitovao o prijedlogu.  
Marko Bogatić zahvalio je gradonačelniku na prihvaćanju inicijative za ukidanje poreza na 

potrošnju. Predlaže razmatranje mogućnosti uvođenja stranog jezika za djecu u vrtiću, te postavlja 
pitanje u svezi čipiranja kanti za otpad i naplate po realnom broju i u količini odvoza otpada.  

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na postavljeno pitanje, te se očitovao o prijedlogu.  
 
 
TOČKA 2. PRISEGA ZAMJENIKA GRADONAČELNIKA GRADA BELOG MANASTIRA  
 

Predsjednik je pročitao tekst prisege, nakon čega je zamjenik gradonačelnika Goran Hes 
prisegnuo i potpisao tekst prisege. 
 
 
TOČKA 3. RAZMATRANJE IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU U 2020. 

GODINI: 
 

− Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir 
 

Uvodno obrazloženje dao je Damir Paulić.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Damir Paulić, Tomislav Rob, Andreja Kovač, 

Aleksandar Momčilović i Igor Pavelić.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće. 
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Anka Gregoran, Igor 

Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas 
i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "BARANJSKA ČISTOĆA" 
D.O.O. BELI MANASTIR U 2020. GODINI.  

 

− Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dao je Krunoslav Rob.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
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U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Krunoslav Rob, Tomislav Rob, Igor Pavelić, Zoran 
Lovrenčić i Šandor Juhas.  

Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 
glasovanje Izvješće.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Anka Gregoran, Igor 
Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas 
i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "BARANJSKI VODOVOD" 
D.O.O. BELI MANASTIR U 2020. GODINI. 

 

− "Poduzetnički centar Beli Manastir" d.o.o. u likvidaciji 
 

Uvodno obrazloženje dala je Anja Gorup Ivanović.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Anja Gorup Ivanović, Goran Hes i Tomislav Rob.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatirao da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM 
POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "PODUZETNIČKI CENTAR BELI MANASTIR" D.O.O. U 
LIKVIDACIJI ZA 2020. GODINU.  

 

− "Radio Baranja" d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dala je Zlata Maršić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Igor Pavelić i Zlata Maršić.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatirao da je 

jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM 
POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "RADIO BARANJA" D.O.O. BELI MANASTIR ZA 2020. 
GODINU. 

 

− "Stanouprava" d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dao je Marijan Peran.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić i Marijan Peran.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Anka Gregoran, Igor 

Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas 
i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O 
RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "STANOUPRAVA" D.O.O. BELI 
MANASTIR ZA 2020. GODINU.  
 

− Turistička zajednica Baranje 
 

Uvodno obrazloženje dala je Željka Bagarić Dumančić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Igor Pavelić i Željka Bagarić Dumančić. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
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Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O RADU I FINANCIJSKOG 
IZVJEŠTAJA TURISTIČKE ZAJEDNICE BARANJE ZA 2020. GODINU. 
 
 
TOČKA 4. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA TRGOVAČKOG DRUŠTVA 

BARANJSKI VODOVOD D.O.O. BELI MANASTIR O NAPLAĆENIM I UTROŠENIM 
SREDSTVIMA NAKNADE ZA RAZVOJ U RAZDOBLJU SIJEČANJ-LIPANJ 2021. 
GODINE 

 
Uvodno obrazloženje dao je Krunoslav Rob.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Krunoslav Rob i Goran Hes. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" (Anka Gregoran, Igor 

Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, 
Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, Šandor Juhas 
i Aleksandra Dvornić), te konstatirao da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA 
TRGOVAČKOG DRUŠTVA BARANJSKI VODOVOD D.O.O. BELI MANASTIR O NAPLAĆENIM I 
UTROŠENIM SREDSTVIMA NAKNADE ZA RAZVOJ U RAZDOBLJU SIJEČANJ-LIPANJ 2021. 
GODINE. 

 
 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O USVAJANJU POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O 
IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA RAZDOBLJE OD 
01.01. DO 30.06.2021. GODINE 

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 
RAZDOBLJE OD 01.01. DO 30.06.2021. GODINE. 
 
 
TOČKA 6. PRIJEDLOG 
 

a) ODLUKE O DRUGIM IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I 
IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU SA 
PROJEKCIJOM ZA 2022. I 2023. GODINU  
 

Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  
 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  

U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić i Sonja Veseli.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesena ODLUKA O DRUGIM IZMJENAMA 
I DOPUNAMA ODLUKE O PRORAČUNU I IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA 
ZA 2021. GODINU SA PROJEKCIJOM ZA 2022. I 2023. GODINU. 
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b) IZMJENA PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU 

 
Uvodno obrazloženje dala je Laura Blagus Tenjeri.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Izmjena Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da su donesene IZMJENE PROGRAMA GRAĐENJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2021. GODINU 

 
c) IZMJENA PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. 

GODINU ZA PODRUČJE GRADA BELOG MANASTIRA 
 
Uvodno obrazloženje dala je Laura Blagus Tenjeri.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Izmjena Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da su donesene IZMJENE PROGRAMA 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2021. GODINU ZA PODRUČJE GRADA 
BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ODLUKE O II. IZMJENAMA ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA 
GRADA BELOG MANASTIRA  

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O II. IZMJENAMA ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA 
BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA POTICANJA RAZVOJA MALOG GOSPODARSTVA NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2021. GODINI 

 
Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić. 

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesen PROGRAM POTICANJA RAZVOJA MALOG GOSPODARSTVA NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2021. GODINI.  
 
TOČKA 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA BELOG 

MANASTIRA U 2021. GODINI 
 

Uvodno obrazloženje dao je Tomislav Rob. 
 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
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Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke.   
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesena ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA BELOG MANASTIRA U 
2021. GODINI.  
 
 
TOČKA 10. PRIJEDLOG ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJE PONUDE ZA ZAKUP 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Šandor Juhas i Mladen Vargek.  
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJE PONUDE ZA ZAKUP 
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 

TOČKA 11. PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLAŠENJU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
JAVNIM DOBROM U OPĆOJ UPORABI 

 
Uvodno obrazloženje dala je Laura Blagus Tenjeri.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 

jednoglasno donesena ODLUKA O PROGLAŠENJU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE JAVNIM 
DOBROM U OPĆOJ UPORABI. 

 
 

TOČKA 12. PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU UPRAVNOG VIJEĆA CENTRA ZA 
KULTURU GRADA BELOG MANASTIRA  

 
Uvodno obrazloženje dao je Siniša Jukopila.  

 Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Rješenja.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić), a 4 vijećnika bila su "suzdržana" (Marko Bogatić, Aleksandar 
Momčilović, Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je doneseno RJEŠENJE O 
IMENOVANJU UPRAVNOG VIJEĆA CENTRA ZA KULTURU GRADA BELOG MANASTIRA. 
 

 
TOČKA 13. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA SAVJETA 

MLADIH GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2022. GODINU 
 

Uvodno obrazloženje dala je Andreja Kovač.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
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Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za", te konstatira da je 
jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O ODOBRAVANJU PROGRAMA RADA SAVJETA MLADIH 
GRADA BELOG MANASTIRA ZA 2022. GODINU. 

Predsjednik je zaključio rad 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 15,20 sati. 
 
 

KLASA: 021-05/21-01/29 
URBROJ: 2100/01-01-01-21-2 
Beli Manastir, 13. listopada 2021. godine 
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